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هشدارسرپرستحجاجايرانيبهسعوديها
نماينده ولي فقيه در امور حج و زيارت تاکيد کرد: اگر عربستان واقعا 
مي خواهد حجاج ايراني به حج بروند بايد از تعلل و ايجاد تاخير در روند 
صدور ويزا و مذاکرات پرهيز کرده و در استقبال از زائران ايراني مصمم 
باش��د. به گزارش تس��نيم حجت الاسلام و المسلمين سيدعلي قاضي 
عس��کر ابراز اميدواري کرد که هيئت اعزامي جمهوري اسلامي ايران 
به رياس��ت حميد محمدي سرپرس��ت س��ازمان حج و زيارت در پايان 
مذاکرات با طرف سعودي با دستاورد مثبت به کشور باز گردد و شرايط 
براي انجام حج مطلوب زائران ايراني فراهم ش��ود. نماينده ولي فقيه 
در ام��ور ح��ج و زيارت همچنين از کميته ها و کارگروه هاي تخصصي 
حج خواس��ت تا به صورت فش��رده برنامه هاي حوزه خود را پيگيري و 
راهکارهاي جديد براي هر مورد را ارائه کنند. حميد محمدي؛ سرپرست 
س��ازمان حج و زيارت نيز با اش��اره به اينکه کميته هاي کارشناس��ي به 
صورت جدي ابعاد مختلف حوزه مس��ئوليت خود را منطبق با ش��رايط 
روز بررسي مي کنند، اظهار کرد: آنچه که به خير و صلاح زائر و نظام 

است در اين جلسات مورد توجه قرار مي گيرد.

ورودشورايتأمينودادستاني
بهايمنيساختمانها

عضو ش��وراي ش��هر تهران، گفت: با توجه به اهميت ايمن س��ازي 
س��اختمان هاي بلندمرتبه ش��هرداري تهران مکلف شود براي برج ها 
شناسنامه صادر کند. به گزارش شورا آنلاين اسماعيل دوستي اظهار 
داشت: در سه محور ساختمان هاي بلندمرتبه در شهر تهران مشخص 
ش��ده اس��ت. وي گفت: ساختمان هاي فاقد اطلاعات حدود 231 برج 
بوده قبل از انقلاب 10 برج، از س��ال 50 تا 59) 24 برج(، از س��ال 60 
تا 69 )3 برج(، از سال 70 تا 71 ) 225 برج(، از 80 تا 89 )216 برج(، 
در س��ال 90 تاکنون )267 برج( اس��ت. وي بيان داش��ت: برخي تعداد 
طبقات ساختمان هاي بلندمرتبه تا 15 طبقه )263 برج(، از 16 تا 20 
طبقه )277 برج(، از 21 تا 25 طبقه )103 برج(، از 26 تا 30 طبقه )28 
برج( و از 30 طبقه به بالا ) 8 برج در شهر تهران( است. دوستي يادآور 
شد: براساس معبر سه برج در معبر 6 متري، از 6 متر تا 12 متر معبر 
)275 برج(، از 12 تا 20 متر معبر )291 برج( و از 20 تا 35 متر )316 
برج( و از 25 متر به بالا معبر )94 برج( وجود دارد. وي خاطرنش��ان 
کرد: ساختمان هايي که ايمن نيستند با تصويب شوراي تأمين و حکم 

دادستاني مي توان نسبت به ايمن سازي آنها اقدام کرد.
 

تجمعکسبهپاساژمجاورپلاسکو
درمقابلشورايشهر

روز گذشته در حاشيه جلسه علني شوراي شهر تعدادي از کسبه ملک 
مجاور پلاس��کو که بنا به دس��تور دادستان و شهرداري مغازه هايشان 
تخريب ش��ده بود در ش��وراي ش��هر تجمع کردند. به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جوان، يکي از اين کسبه در حالي که فرياد مي زد گفت:  يک 
شب به ما گفتند که بنا به دستور دادستاني بايد مغازه هاي شما که در 
مجاور پلاسکو است تخريب شود،حالا امدادرساني و آواربرداري تمام 
شده اما هيچ کس پاسخگوي ما نيست. وي با بيان اينکه به ما گفتند 
که ملک تان را خراب مي کنيم و بعد از مدتي خسارت تان را مي دهيم، 
گفت: تمام اجناس مان از بين رفت و مغازه مان تخريب شد اما هيچ کس 

مسئوليت اين تخريب و پرداخت خسارت را قبول نمي کند.

اجرايطرحاصلاحفرآينداحيايآبترش
درواحدهايعملياتيپالايشگاهخانگيران

مديرعامل شرکت پالايش 
ش��هيد  هاش��مي نژاد  گاز 
از اج��راي اصلاح��ات ب��ر 
فرآين��د احي��اي آب ترش 
در واحده��اي عملياتي اين 

مجتمع گازي خبر داد.به گزارش روابط عمومي شرکت پالايش 
گاز شهيد هاش��مي نژاد، مهندس س��يد مجيد منبتي با اعلام اين 
خبر افزود: در س��ال " اقتصاد مقاومتي، اقدام و عمل " با تکيه 
ب��ر ت��وان داخلي، طرح اصلاح فرآين��د احياي آب ترش در اين 
ش��رکت اجرا و مورد بهره برداري قرار گرفت.وي اظهارداش��ت: 
اين طرح با س��رمايه گذاري دو ميليارد و 300 ميليون ريالي و 
375 نفر روز کار انجام گرفت و س��الانه از هدر رفت 22 هزار 
تن آب مقطر جلوگيري و به چرخه انرژي پالايش��گاه برگش��ت 
داده مي شود. اين مقام مسئول تصريح کرد: از اجراي اين طرح 
هشت ميليارد ريال صرفه جويي مالي حاصل شده است.مهندس 
منبتي تاکيد کرد: اجراي اين طرح در راستاي برنامه هاي اقتصاد 
مقاومتي و اس��تفاده بهينه از تجهيزات موجود در پالايش��گاه 
خانگيران صورت گرفته اس��ت.مديرعامل شرکت پالايش گاز 
شهيد هاشمي نژاد خاطر نشان کرد: واحد احياي آب ترش از جمله 
واحدهاي پايين دستي پالايشگاه مي باشد که آب ترش جدا شده 
از گاز را دريافت کرده و پس از جداس��ازي گازهاي محلول در 
آن، خوراک واحد تصفيه پساب شده و براي نگهداشت فضاي 

سبز استفاده مي شود.

مديردرمانتاميناجتماعيايلام:
صدورکارتهوشمنددرمانيرويهزينههاي

درمانيتاثيرگذاراست
دکتر کريم لاله ماژين گفت: الکترونيکي ش��دن دفترچه بيمه 
تحول بزرگي اس��ت که مي تواند روي هزينه هاي درماني تاثير 
بس��زايي داش��ته باشد.دکتر کريم لاله ماژين افزود: از اول سال 
زيرساخت ها لازم براي استفاده کارت هوشمند درمان در سطح 
استان و کشور فراهم شد و زمينه ي لازم فراهم شد که بتدريج 
شروع به حذف دفترچه هاي کاغذي کنيم. وي افزود: اين طرح به 
صورت آزمايشي )17بهمن ( در درمانگاه شهرستان دهلران آغاز 
و در شهر ايلام نيز چهارشنبه هفته گذشته)21بهمن ماه ( در دي 
کلينيک به طور رسمي ش��روع شد.مدير درمان تامين اجتماعي 
استان افزود: در اين راستا 100ميليون تومان هزينه جهت نصب 
سيس��تم س��خت افزاري و نرم افزاري در 3 مرکز درماني تامين 
اجتماعي استان شده است.وي تصريح کرد : پس از اينکه بيمار 
با ارايه کد ملي در درمانگاه پذيرش شد و پزشک او را معاينه کرد 
اطلاعات پزشکي بيمار در نسخه الکترونيم ثبت مي شود و بيمار 
 بدون دفترچه با مراجعه به داروخانه امور درماني خود را پيگيري
 مي کند. وي افزود: همچنين در تلاش هستيم در ادامه اجرايي 
ک��ردن اي��ن ط��رح کارت الکترونيک تا پايان س��الجاري براي 
بيماران صادر ش��ود .دکتر لاله ماژين ادامه داد: با توس��عه اين 
طرح قطعا درآينده همه مراکز درماني خصوصي و غيرخصوصي 
س��طح ش��هر ايلام به يکديگر متصل شده و دفترچه هاي بيمه 
فعلي حذف خواهند ش��د.دکتر لاله ماژين، ثبت کامل س��وابق 
پزش��کي بيماران و مراجعان،تس��هيل در ارائه خدمات درماني 
بيمه ش��دکان تحت پوشش س��ازمان تامين اجتماعي، کاهش 
هزينه ه��ا و مراجعه ه��اي مکرر ش��فافيت در خدمت رس��اني از 

مزاياي اين طرح مي باشد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: در جوامع مختلف س��ن بازنشس��تگي به تناسب 
ش��رايط اقتص��ادي و اجتماعي و با در نظ��ر گرفتن مولفه هايي 
همچون ترکيب جمعيتي، وضع بهداش��ت و س��لامت، هزينه ها 

و اميد به زندگي از 55 سال تا 70 سال متفاوت باشد.
 مهمترين دليل بازنشستگي، کهولت سن، فرسودگي جسمي، 
اش��تغال به کارهاي س��خت و زيان آور و ش��رايط اقتصادي و 

اجتماعي عنوان مي شود.
 مدتي قبل نمايندگان مجلس در جلس��ه پاياني بررس��ي لايحه 
برنامه ششم توسعه، همه سازمان ها و دستگاه هاي زيرمجموعه 
صندوق بازنشستگي کشوري و تامين اجتماعي را موظف کردند 
تا با درخواست بازنشستگي کارمندان زن شاغل در دستگاه هاي 
دولتي و بيمه شدگان زن تامين اجتماعي در صورت داشتن 20 

سال سابقه کار بدون محدوديت سني موافقت کردند.
در مجموعه قوانين و مقررات امور بازنشس��تگي ايران، اش��کال 
متفاوت��ي براي بازنشس��تگي پيش بيني ش��ده ک��ه يکي از آنها 
بازنشس��تگي پيش از موعد اس��ت و امکان بازنشس��تگي پيش 
از موعد براي زنان داراي 20 س��ال خدمت در آن ديده ش��ده 

است. 
به اعتقاد کارشناسان پيش بيني اين ماده و حذف سنوات ارفاقي 
به دليل وجود بار مالي ناشي از اجراي قانون براي دولت بوده تا 
ضمن جبران محدوديت منابع از طريق دس��تگاه ها، درخواست 
بازنشس��تگي پي��ش از موعد افراد ني��ز به قوت خود باقي بماند. 
تحليلگران بازار کار بر اين باورند که تصويب اين ماده نه تنها بار 
مالي نداشته بلکه موجب رونق اشتغال و جذب نيروهاي جوان 
جوياي کار و حفظ س��رمايه هاي موجود خواهد ش��د و شادابي و 

نشاط جامعه و خانواده را به دنبال خواهد داشت.
خروج ���8 هزار زن از چرخه اشتغال

در همي��ن ح��ال نايب رئيس فراکس��يون زنان مجلس از خروج 
هش��ت هزار زن ازچرخه اش��تغال با اجراي قانون بازنشس��تگي 
20ساله زنان خبر داد و گفت: با اجراي اين قانون نيروهاي جوان 
جايگزين و وارد بازار کار مي شوند. طيبه سياوشي، نماينده تهران 
در مجلس دهم در گفتگو با پانا، با اشاره به قانون بازنشستگي 
20 ساله زنان اظهار داشت: در کشور ما قانون يک اجبار است 
و براي اينکه بتوانيم از قانون به عنوان يک امتياز استفاده کنيم 
بايد از لفظ اجبار استفاده کنيم.  در رابطه با قانون بازنشستگي 
هم در حال حاضر با پرداخت 30 سال حق بيمه، افراد در سن 55 

سالگي بازنشسته مي شوند. وي با اشاره با به قانون جديد مجلس 
در برنامه ششم در رابطه با بازنشستگي بانوان با 20 سال سابقه 
کار، خاطرنش��ان کرد: در رابطه با بازنشس��تگي زنان با 20 سال 
س��ابقه از لفظ »مجاز« و »تمايل« اس��تفاده شده، به طوري که 
زنان مي توانند در صورت تمايل با پرداخت 20 س��ال حق بيمه 
بازنشسته شوند که متاسفانه حتي آنهايي که به طرفدار حقوق 

زنان هستند نيز به اين موضوع توجه نکرده اند.
نماينده مردم تهران با تأکيد بر اينکه بازنشس��تگي زنان با 20 
س��ال س��ابقه کار مطالبه جامعه کارمندي و کارگري زنان است، 
گفت: جامعه زنان داراي مش��کلاتي هس��تند که اين موضوع 
 باعث شده زنان مطالبه داشته باشند تا زودتر از موعد بازنشسته 

شوند. 
وي با اش��اره به اظهارات منتقدان به قانون بازنشس��تگي زنان 
با 20 س��ال س��ابقه نيز توضيح داد: منتقدان معتقد هس��تند که 
اي��ن قان��ون ني��روي زيادي را از چرخه اش��تغال خارج مي کند و 
بعضا براي اس��تخدام زنان نيز مش��کلاتي به وجود مي آيد که 
م��ا معتقدي��م اصلا اينگونه نيس��ت و ني��روي عظيمي از عرصه 
اشتغال خارج نمي کند و شايد جمعيتي کمتر از 8 هزار نفر را از 
 چرخه اش��تغال خارج کند که افراد جوان جايگزين آنها خواهد 

شد.
 اين نماينده مجلس همچنين به مخالفت صندوق بازنشستگي 
و س��ازمان تأمين اجتماعي اش��اره کرد و گفت: دولت به عنوان 
بزرگترين کارفرماي بيمه اي در کش��ور حق مخالفت دارد ولي 
مطالب��ات م��ردم و جامعه زنان در اولوي��ت قرار دارد و معتقديم 
عل��ي رغ��م مش��کلات بودجه اي که در دول��ت وجود دارد، اين 
 موض��وع ضرب��ه اي به دول��ت وارد نمي کند و براي زنان منافعي 

دارد.
ناي��ب رئيس فراکس��يون زنان مجلس ب��ا واکنش به اظهارات 
مطرح ش��ده در رابطه با قانون بازنشس��تگي زنان با 20 س��ال 
سابقه کار گفت: اين مصوبه در اختيار شوراي نگهبان قرار دارد 
و به احتمال قوي در راس��تاي سياس��ت هاي تحکيم خانواده به 

تصويب برسد. 
سياوش��ي، نماين��ده م��ردم تهران در مجلس دهم با اش��اره به 
موضوعات زنان در برنامه ششم توسعه گفت: در لايحه برنامه 
ششم توسعه مواردي را در نظر گرفتيم که باعث توسعه خواهد 

شد و موضوعات زنان در آن ديده شده است.

گروه اجتماعي: يک روز پس از آنکه جمعي از مردم اهواز، مرکز 
اس��تان خوزس��تان در اعت��راض به قطع��ي آب و برق و معضل 
ريزگردها تجمعي در مقابل اس��تانداري داش��تند، حالا رئيس 
فراکس��يون اميد مجلس دهم با انتش��ار نامه اي از هيات وزيران 
به ويژه رئيس جمهور خواس��تار اصلاح و بهبود وضع خوزس��تان 

با توجه به ريزگردها و گرد و غبار شده است. 
روز گذش��ته همچنين نمايندگان اس��تان خوزستان در مجلس 
شوراي اسلامي، اعلام کردند که مشکل گرد و غبار اين روزهاي 
استان خوزستان که مشکلات زيادي را به همراه داشته، نيازمند 

»طرح ملي« به مانند درياچه اروميه است.
طي روزهاي گذش��ته برق اهواز و تعدادي از ش��هرهاي اس��تان 
خوزس��تان بارها رفت و مردم را با مش��کل همزمان آب و برق 
مواجه کرده است. بعد از ظهر 25 بهمن ماه بود که مردم اهواز 
براي رساندن صداي شان به گوش مسوولان جلوي فرمانداري 
و اس��تانداري اين ش��هر تجمع کردند و از مسوولان خواستند به 
مشکلات اين استان توجه مضاعف کنند،  مشکلاتي که ديگر 
تنه��ا در هج��وم ريزگرده��ا خلاصه نمي ش��ود، که با هر بارش 
باران،  گِلي غليظ درس��ت مي ش��ود و خطوط انتقال برق را دچار 
مشکل مي کند. آب هم که با پمپ کار مي کند و با قطع برق، در 
لوله ها مي ماند و به خانه ها نمي رسد. در اين تجمع مردم با بيان 
ش��عارهايي و در دس��ت داشتن پلاکاردهاي اعتراضي، اعتراض 
خود را به وضعيت قطعي آب و برق، نبود مديريت مناس��ب در 
ش��رايط آلودگي هوا و در ش��رايط بحراني خوزس��تان و عملکرد 
ضعيف رييس س��ازمان محيط زيس��ت در رسيدگي به موضوع 
ريزگردها و بحث انتقال آب اعلام و خواس��تار رس��يدگي به اين 

موضوعات شدند.
نامه عارف به روحاني ���

در همين حال آنطور که خبرگزاري ها گزارش داده اند محمدرضا 
عارف، نماينده مردم تهران و رئيس فراکسيون اميد مجلس در 
مجلس دهم روز گذش��ته طي نامه اي از هيات وزيران به ويژه 
رئيس جمهور خواستار اصلاح و بهبود وضع خوزستان با توجه به 
ريزگردها و گرد و غبار شده است. در متن نامه محمدرضا عارف 
به حسن روحاني، رئيس جمهوري آمده است که: »بيش از يک 
دهه است که گرد و غبار، طوفان و ريزگردها بسياري از مناطق 
جنوب و جنوب غربي کش��ور را در برگرفته و هزاران تن ذرات 
جامد ريز از بيابان هاي منطقه و شبه جزيره عربي و بخش هايي 

از داخل کشور را حمل و بر گسترده وسيعي از استان هاي کشور 
به ويژه استان خوزستان فرو مي ريزد«. در بخش ديگري از نامه 
ذکر ش��ده که: »اين پديده در روزهاي اخير به نحوي تش��ديد 
ش��ده که علاوه بر ايجاد اش��کال در سيس��تم هاي آب و برق و 
 ...، زندگ��ي م��ردم در اي��ن اس��تان را نيز به ش��دت مختل کرده

 است«. 
ع��ارف همچني��ن در انته��اي نام��ه خود آورده اس��ت که: »لذا 
ب��ا توج��ه ب��ه جايگاه ويژه اين اس��تان و در مقام قدرشناس��ي از 
مردمي که به تعبير امام راحل دين خود را به اسلام اداء کردند. 
فراکس��يون اميد خواس��تار توجه ويژه هيات وزيران و خصوصا 
شخص رئيس جمهور در اصلاح و بهبود وضع غيرقابل تحمل 

فعلي است«.
سفر هياتي از فراكسيون اميد به خوزستان ���

در همين حال يک عضو فراکسيون اميد مجلس گفت: قرار است 
هيأتي از سوي اين فراکسيون براي بررسي مسائل اخير خوزستان 
به اهواز سفر کند. سيدفريد موسوي در گفتگو با ايسنا، اظهار کرد: 
پيرو نامه رئيس فراکس��يون اميد به رئيس جمهور درخصوص 
مش��کلات اخير در خوزس��تان هيأتي از س��وي فراکسيون اميد 
براي بررسي اين مشکل به اهواز سفر خواهند کرد. وي افزود: 
براس��اس تصميم فراکس��يون اميد س��ه نفر از نمايندگان اهواز 
ب��ه هم��راه بنده و آقايان حس��ين زاده، اميري خامکاني، فتحي، 
نيکزادي و خانم اولادقباد از طرف فراکسيون اميد براي بررسي 

مسائل اخير خوزستان به اهواز سفر خواهيم کرد.
آماده باش وزارت نيرو براي بحران اهواز ���

چن��د روزي اس��ت ک��ه گرد وغب��ار در خوزس��تان موجب قطع 
پي در پي برق در اين اس��تان ش��ده، بر همين اس��اس وزارت 
 ني��رو ب��راي حل اي��ن وضعيت درآماده باش کام��ل قرار گرفته

 است.
 اس��تان خوزس��تان داراي بي��ش از 8700 کيلومت��ر خط انتقال 
و ف��وق توزي��ع اس��ت که بي��ش از 4000 کيلومت��ر آن متأثر از 
گردوغبارهاي شديد بوده همچنين از مجموع 207 پست استان، 
حدود 105 پس��ت در معرض آس��يب ناش��ي از گردوغبارها قرار 
گرفتند. براساس گزارش ها قائم مقام وزير نيرو درباره مشکلات 
استان خوزستان گفته است که تا زماني که مشکلات آب و برق 
در استان خوزستان به طور کامل برطرف نشود، تمامي نيروهاي 

آب و برق در آماده باش قرمز قرار خواهند داشت.

با اجراي قانون بازنشستگي 20 ساله بانوان اتفاق خواهد افتاد

خروج 8 هزار زن از چرخه اشتغال كشور
عارف به روحاني نامه نوشت

خوزستان را نجات دهید

اخــبار شـهرستان

قشم، پايلوت خدمات نوين تامين اجتماعي

در ديدار مديركل امور اقتصادي و دارايي زنجان با مهندس كاظمي مديرعامل توزيع برق استان زنجان مطرح شد :

نقش اساسی دستگاه هاي زيرساختي در تدوين نقشه راه توسعه سرمايه گذاري

دهه فجر منشاء تجلي مردم سالاري در انقلاب اسلامي است روكش آسفالت محور خنج – پل اسلام آباد در دهه فجر 95 
 ب��ه گ��زارش رواب��ط عمومي فرمانداري 
شهرستان بندرعباس ، پروژه هاي عمراني 
بخ��ش فين با حضور علي نيکويي معاون 
سياسي و اجتماعي فرماندار بندرعباس و به 
همراهي بخشدار فين ، مسئولين دستگاه ها 
، شوراي اسلامي و معتمدين محلي افتتاح 
گرديد . معاون سياسي فرماندار بندرعباس 
ضمن عرض تبريک به مناسبت فرا رسيدن 
ده��ه مبارک فجر و پي��روزي افتخار آميز 

انقلاب اسلامي و گراميداشت ياد و خاطره شهيدان نظام مقدس 
جمهموري اسلامي و هشت سال دفاع مقدس اظهار داشت : نظام 
مقدس جمهوري اس��لامي مرهون رشادت ها و جانفشاني هاي 
غيور مرداني است که براي استقلال ميهن و رهايي از استبداد 
ج��ان خ��ود را نثار نظام مقدس جمهوري اس��لامي کردند . علي 
نيکويي خاطر نش��ان ش��د : بحول و قوه الهي اقدامات خوبي در 
روستا ها با فراهم آوردن خدمات زيربنايي و مهم به برکت انقلاب 

اسلامي و رهبري امام راحل عظيم الشأن و 
جانفشاني شهداي گرانقدر ايجاد شده است 
. اين مقام مس��ئول تصريح کرد : مردم در 
مناطق روس��تايي بايد از طريق دهياران و 
اعضاء شوراهاي اسلامي در آباداني مناطق 
روس��تايي بکوشند و در چرخه توليد کشور 
نقش آفريني کنند .نيکويي در پايان گفت : 
مسئولان دستگاههاي اجرايي بايد با همت 
و اراده قوي و حضور در مناطق روس��تايي 
درجهت رفع مشکلات و خدمت رساني بهتر به مردم با ايجاد زير 
ساختهاي مناسب تلاش نمايند .  علي نيکويي معاون سياسي 
فرماندار بندرعباس همچنين در گلزار ملکوتي ش��هداي ش��هر 
فين حضور يافت .شايان ذکر است پروژه هاي بخش فين شامل 
پارک بانوان شهر فين ، خيابان بهزيستي ، پست برق روستاي 
لاور ، خيابان روستاي رضوان تو سط معاون فرماندار بندرعباس 

افتتاح گرديد .

ب��ه گ��زارش روابط عموم��ي اداره کل راه 
وشهرسازي لارس��تان ، روکش آسفالت 
در محور خنج – پل اس��لام آباد با حضور 
مهندس رستمي معاون گردشگري و امور 
زائرين استانداري فارس ، مهندس باقري 
فرد مديرکل راه وشهرس��ازي لارستان ، 
عباس��ي فرمان��دار شهرس��تان خن��ج و 
مديريت ه��اي اداره کل راه وشهرس��ازي 
لارس��تان و ديگر مس��ئولان در دهه ي 

فجر 95 به بهره برداري رس��يد . باقري فرد اظهار داش��ت : با 
شروع تعطيلات نوروزي ، حجم سفرها بيش از پيش افزايش 
مي يابد و جاده هاي کش��ور بايد ش��انه هاي خود را براي تردد 
سنگين خودروها و رانندگان آماده کند به همين خاطر با همت 
همکاران در مجموعه راه وشهرسازي لارستان پروژه روکش 
آس��فالت محور خنج – پل اس��لام آباد با هزينه اي بالغ بر 75 
ميليارد ريال و همزمان با س��ي و هش��تمين پيروزي شکوهمند 

انقلاب جهت ارائه به مردم شريف منطقه 
م��ورد بهره برداري قرار گرفت .وي افزود 
: پ��روژه ب��ه ط��ول 15 کيلومتر و با عرض 
11 متر توسط پيمان کار مربوطه به اتمام 
رس��يده اس��ت و اميدواريم با توجه به عمر 
10 س��اله ي که آسفالت اين محور داشته 
و با روکش مجدد آن زمينه تسهيل مردم 
جهت تردد به س��مت مرکز استان فراهم 
شود . باقري فرد در پايان با اشاره اينکه : 
اداره کل راه و شهرسازي لارستان بر مبناي شعار سال، برنامه 
اجرايي مناسبي را براي بالا بردن کيفيت ساخت راه و کاهش 
هزينه ها با اجراي عمليات راهسازي به عنوان مهمترين گامها 
براي اقدام و عمل در اقتصاد مقاومتي مدنظر قرار داده اس��ت، 
اف��زود : پ��روژه خنج – پل اس��لا م آباد ج��ز پروژه هاي اقتصاد 
مقاومتي محسوب شده و روکش آسفالت در اين محور بخشي 

از بهسازي اين مسير 68 کيلومتري مي باشد .

ارتقاي درجه خدمات تامين اجتماعي منطقه آزاد قش��م از 2 به 
1 در ديدار مديرکل تامين اجتماعي اس��تان هرمزگان با رئيس 
هيات مديره و مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م و معرفي 
رئيس جديد ش��عبه تامين اجتماعي در اين منطقه مورد بررس��ي 
قرار گرفت.به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد قشم، مديرعامل 
س��ازمان منطقه آزاد قش��م روز يکشنبه در محل ساختمان کلاه 
فرنگي س��ازمان منطقه آزاد قش��م و در اين ديدار، گفت: با توجه 
به برنامه هاي توس��عه اي قش��م در حوزه هاي مختلف صنعتي، 
خدماتي و توليدي شايسته است درجه خدمات تامين اجتماعي 
قش��م به درجه يک ارتقا يابد.حميد رضا مومني افزود: س��ازمان 
تامين اجتماعي، اداره کار و اشتغال و سازمان منطقه آزاد قشم به 
عنوان سه ضلع يک مثلث بايد با ايجاد برنامه اي مدون، شرايط 
خدمات تامين اجتماعي در اين منطقه را تقويت کنند.وي، اشراف 
کامل بر حوزه فعاليت بيمه شدگان تامين اجتماعي را براي بهره 

برداري افراد بيمه شده مهم و حائز اهميت دانست و گفت: ارائه 
خدمات مناس��ب بيمه موجب دلگرمي کارگران براي ماندگاري 
در قش��م و ارائه خدمات بهتر در بخش هاي مختلف مي ش��ود.
مومني از تلاش 14 س��اله عبدالعزيز نيکخواه در س��مت رئيس 
شعبه تامين اجتماعي منطقه آزاد قشم تقدير کرد و با اعلام اينکه 
بايد از ظرفيت هاي سازمان تامين اجتماعي و سازمان منطقه آزاد 
قشم براي ارائه خدمات اين حوزه به درستي استفاده شود، براي 
عباس اکبري رئيس جديد اين نمايندگي در قشم آرزوي توفيق 
کرد. مديرکل تامين اجتماعي استان هرمزگان هم با تقدير از نگاه 
مثبت مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم به اهميت مباحث بيمه 
اي، گفت: براساس برنامه ريزي تلاش داريم تعداد دفاتر اغماري 
تامين اجتماعي شهرس��تان قش��م را به زودي از دو شعبه کنوني 
به چهار دفتر افزايش دهيم.سيد فاضل حيدري بلوکي افزود: با 
گسترش خدمات بيمه اي در قشم در نظر داريم اين منطقه به 

پايلوت خدمات نوين تامين اجتماعي استان هرمزگان تبديل شود 
و با تعامل خوبي که با سازمان منطقه آزاد قشم داريم اميدواريم با 
ايجاد تحولي نوين در حوزه تامين اجتماعي، بيمه اي، درمان در 
مباحث سرمايه گذاري اين منطقه نيز مشارکت کنيم.وي ادامه 
داد: با تکميل عمليات بازسازي ساختمان تامين اجتماعي منطقه 
آزاد قشم، خدمات درماني در شرايط يک درمانگاه تخصصي در 
اين س��اختمان به بيمه ش��دگان ارائه خواهد شد.مديرکل تامين 
اجتماعي اس��تان هرمزگان با اش��اره به بخشودگي جرايم بيمه 
اي واحدهاي توليد خواس��تار مراجعه کارفرمايان براي پرداخت 
حق بيمه کارگران بدون پرداخت جرايم شد.وي گفت: خدمات 
بيمه اي در شعبه تامين اجتماعي منطقه آزاد قشم با 40 پرسنل 
با س��رعت به س��مت الکترونيکي شدن پيش مي رود و از ابتداي 
امس��ال 24 هزار ليس��ت بيمه اي از طريق سيس��تم اينترنتي به 

اين شعبه ارائه شده است.

ب��ه گ��زارش دفترروابط عمومي ش��رکت توزيع 
ني��روي برق اس��تان زنجان، ب��ا حضور ابولفضل 
عباسچيان نماينده وزير ومديرکل اموراقتصادي 
ودارايي استان زنجان در دفتر کار مهندس عادل 
کاظمي رئي��س هي��ات مدي��ره ومديرعامل اين 
شرکت ، نقشه راه توسعه سرمايه گذاري خارجي 
وداخلي در س��طح اس��تان بررسي و راهکارهاي 

کاربردي در اين مسير به توافق طرفين رسيد.
مهندس عادل کاظمي مديرعامل ش��رکت توزيع 
نيروي برق اس��تان زنج��ان ضمن ارائه گزارش 
عملکرد ش��رکت در خصوص بس��تر سازي هاي 
لازم براي فعاليت س��رمايه گ��ذاران بين المللي 

و داخل��ي گفت : با فعاليت هاي فني ومهندس��ي 
صورت گرفته در حوزه هوشمندسازي شبکه هاي 
توزي��ع ب��رق به ميزان قابل توجهي خاموش��ي و 
تلفات انرژي برق کاهش يافته اس��ت، بويژه در 
زمينه کيفيت برق و توان ارائه شده به مشترکين 
در سطح کشور جزو مناطق ايده آل براي فعاليت 

سرمايه گذاران هستيم .
 وي افزود : براي رسيدن به اين نقطه از وضعيت 
مطلوب زيرس��اختي برق از فناوري هاي نوين از 
جمله سکس��يونر هاي کنت��رل از راه دور در 210 
منطقه حس��اس ودرودست اس��تان ، تکنولوژي 
س��رويس و تعمي��ر پس��ت هاي ب��رق و خطوط 

هوايي بدون اعمال خاموش��ي ، تجهيزات نش��ت 
ياب و ترموويژن به منظور آسيب شناسي شبکه 
وپيش��گيري از وق��وع هرگونه اتص��ال و خرابي 
، سيس��تم کنت��رل وقرائ��ت لوازم ان��دازه گيري 
مش��ترکين س��نگين ، کابلي نمودن شبکه هاي 

س��يمي و دهها طرح ديگر بهره برداري مي ش��ود 
.وي خاطرنش��ان ک��رد: براي توس��عه و تکميل 
نقش��ه راه توس��عه و افزايش قابليت هاي سرمايه 
گذاري در استان آمادگي کامل را داريم و با تعامل 
کارشناسان اين شرکت با اداره کل اموراقتصادي 
ودارايي حاضريم ظرفيت هاي لازم براي حضور 

سرمايه گذاران در اين منطقه را مهيا نماييم .
عباسچيان مديرکل اموراقتصادي ودارايي استان 
زنجان نيز با قدرداني از فعاليت هاي صورت گرفته 
در حوزه توزيع برق باهدف آمادگي زيرساخت هاي 
سرمايه گذاري در استان ، گفت : اين اداره کل با 
طراحي سيس��تم نقشه راه و قابليت هاي سرمايه 

گذاري توانس��ته است مناطق مهم براي فعاليت 
سرمايه گذاران با بهره مندي از نرم افزار جي آي 
اس شناس��ايي و مدت زمان فرآيند بهره برداري 
از واحده��اي مختل��ف صنعت��ي و توليدي اعم از 
اس��تعلام و بوروکراس��ي هاي اداري را به ميزان 

چشمگيري کاهش دهد .
وي تصري��ح کرد : ضروري اس��ت ب��راي ارتقاء 
اين سيس��تم و توس��عه اس��تان ارتباط نزديکي با 
دستگاه هاي زيربناي و زيرساختي از جمله شرکت 
توزيع نيروي برق داشته باشيم تا به صورت کاملا 
تخصص��ي و برنامه ري��زي ش��ده در اين راه گام 

برداريم .


